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Artiče, 30. 5. 2023 

Štev. dok.: 38-O-1/2023 

Z A P I S N I K               

3. redne seje sveta KS Artiče, ki je potekala v torek, 30.5.2023, ob 19. uri  v tajništvu KS Artiče. 

 

Na seji so bili prisotni naslednji člani sveta KS: Romana Presker, Lia Zorko, Aleš Vodeb, Darja 

Germšek Predanič, Franc Molan in Uroš Predanič. 

Zapisnikar: Simona Mlakar 

           Ad. 1 

Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 

 

S poslanim vabilom po elektronski pošti je bil članom sveta v obravnavo predlagan naslednji 

dnevni red: 

       DNEVNI RED:  

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.  

2. Potrditev zapisnikov 2. redne seje,  2. in 3. dopisne seje in poročilo o izvršitvi sklepov teh sej.  

3. Poročilo predsednice o izvajanju aktivnosti in izvedenih delih v času od nastopa mandata  do 

30.5.2023 (polletno poročilo). 

4. Seznanitev in sprejem sklepa glede izplačevanja nagrade predsedniku sveta KS.   

5. Razno: 

• Naknadne volitve članov sveta KS Artiče za VE1 in VE3 – 18.6.2023 

• Banova domačija – seznanitev o izvedenem sestanku glede izvajanja projekta » Okusimo 

dediščino«. 

• Prosvetni dom – pogodba o uporabi s KUD Oton Župančič Artiče. 

• Izgradnja OŠ Artiče. 

• Kanalizacija Artiče. 

• Pokopališče – izvedba obnove severnega zidu, zamenjave cipres in grobna mesta s potjo. 

• Spletna stran KS Artiče. 

6. Predlogi in pobude. 

 

UGOTOVITVENI SKLEP 
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Ugotovljeno je bilo, da je prisotnih 6 (šest) članov sveta od skupnega števila šestih članov, da 

je svet KS sklepčen in da se vsi prisotni strinjajo s predlaganim dnevnim redom . 

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti.  

Ad. 2 

Potrditev zapisnikov 2. redne seje, 2. in 3. dopisne seje in poročilo o izvršitvi sklepov teh sej. 

 

Člani sveta so predloge zapisnikov navedenih sej prejeli na vpogled po elektronski pošti, zato so 

se z vsebino teh lahko seznanili.  

Ugotovljeno je, da so realizirani sklepi 2. redne seje in sicer pod točko Ad.2, Ad.3, Ad.4. Za sklep 

pod točko Ad.5 še ni podane končne rešitve. 

Sklep 2. dopisne seje je realiziran. 

Sklep 3. dopisne seje je delno realiziran. Na oglasni deski je bila z dnem 24.4.2023 pod številko 

dopisa 32-O/2023 objavljena namera o odprodaji rabljenega kotla. Do navedenega roka 

prejemanja ponudb nismo prejeli nobene vloge za nakup, zato kotla še nismo odprodali. 

Predsednica sveta je člane sveta seznanila, da se je za nakup kotla ustno zanimalo podjetje GMT 

Events, vendar še nismo prišli do cene, ki bi bila sprejemljiva za obe strani. Člani sveta so 

predlagali, da se namera o odprodaji kotla ponovno razpiše in, da se z omenjenim podjetjem 

dogovorimo za odprodajo kotla po ceni, ki ne sme biti nižja od 200 eur.   

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Svet KS potrjuje zapisnik 2. redne seje, zapisnik 2. dopisne seje in 3. dopisne seje. Zapisniki se 

objavijo na internetni strani KS Artiče in na spletni strani občine Brežice.   

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

 

Ad.3 

Poročilo predsednice o izvajanju aktivnosti in izvedenih delih v času od nastopa mandata do 

30.5.2023 (polletno poročilo). 

 

Predsednica sveta je članom sveta podala poročilo iz katerega smo povzeli najpomembnejše 

aktivnosti in izvedena dela: 

Januar 2023 

21. 1. 2023 – inventura Banova domačija, Prosvetni dom, Mrliška vežica. 
23. 1. 2023 – preverjanje za merilno mesto pri Antares – u – preverjanje pri upravljalcu  

  katero dokumentacijo je potrebno pripraviti in kdo. 
26. 1. 2023 – 1. redna seja 
28. 1. 2023 – občni zbor PGD Dečno selo 

 
Februar 2023 

1. 2. 2023 – Ogled ceste Gršak – Balas v Arnovem selu (predstavnik Občine Brežice, 

Simona in jaz) – dogovorili smo se, da geodet s komunale ponovno določi točke lokacije 

javnega dobra in se naknadno določi rešitev sanacije stekanja meteornih vod. 
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6. 2. 2023 – sestanek z ravnateljico (tema: izgradnja OŠ Artiče) 

8. 2. 2023 –  vprašanja na Občino Brežice vezano za vzdrževanje cest in investicij   

          Občine Brežice, telefonski pogovor z županom vezano na rebalans proračuna  

          (pokopališče Artiče – sanacija zidu), poslan dopis županu o obsegu in načinu  

          sanacije). 

9. 2. 2023 – srečanje v Mestni hiši Brežice (predsedniki, podpredsedniki in tajniki KS,  

  Komunala Brežice, Občina Brežice). 

15. 2. 2023 – Banova domačija (vezano na vzdrževanje objekta za prijavo na JN s   

  predstavnikom Občine Brežice). 

21. 2. 2023 – zakoličba javno dobro ceste Balas – Gršak – prisotna pri zakoličbi Simona  

  (naročnik Občina Brežice). 

22. 2. 2023 – sestanek na Komunali (Krištof Žnidaršič) – način izvajanja letnega drževanja. 

23. 2. 2023 – 2. seja KS Artiče 

26. 2. 2023 – pokopališče Artiče – priprava količine gradbenih del  na projektu in poslano 

Alešu za pripravo popisa del) 

28. 2. 2023 – Občni zbor KUD Oton Župančič 

 

Marec 2023 

4. 3. 2023 – Občni zbor PGD Arnovo selo,  priprava pogodb z društvi za uporabo PD.   

10. 3. 2023 – sestanek na Banovi domačiji (Društvo upokojencev Brežice , tema: vodeni  

ogled domačije). 

17. 3. 2023 – srečanje starostnikov, upokojencev (RK Brežice) v OŠ Artiče 

22. 3. 2023 – občni zbor Turistično Društvo Artiče. 

27. 3. 2023 – srečanje s projektantom za kanalizacijo Artiče (do katere stopnje je priprava  

  projektna dokumentacije. 

28. 2. 2023 –  sestanek z g. Flajnikom vezano za kanalizacijo Artiče, zamenjava svetilnih   

glav s solarnimi v Pohanci pri Antaresu. 

 

April 2023 

5. 4. 2023 – ogled kotla pri Krošlju v Dečnem selu 

11. 4. 2023 – pogovor z županom (investicija PGD Arnovo selo) 

12. 4. 2023 – sestanek na Občini Brežice (Kanalizacija Artiče), prevzem ključev za vodeni  

  ogled na Banovi domačiji) 

15. 4. 2023 – voden ogled Banove domačije (Društvo upokojencev Brežice) 

 

Maj 2023 

8. 5. 2023 – sestanek z ravnateljico in Jano na OŠ Artiče, tema: predstavitev novih lokacij  

  (vrtec, šola 2x, župnišče 2x, prosvetni dom 1x, Dobova 3x) 

11. 5. 2023 – sestanek pri županu, tema: predstavitev problematike uporabnine za 

Prosvetni dom s strani KUD-a 

22. 5. 2023 – telefonski pogovor z Luko Jukičem (Urad za opravljanje z vodami) – sanacija 

  kanala ob hiši Lipej, ponovno poslan dopis po e-pošti 

23. 5. 2023 – 50. letnica vrtca, izpolnjevanje ankete za Fakulteto za turizem 

24. 5. 2023 – sestanek na pokopališču vezano na sanacijo severnega dela zidu 

25. 5. 2023 – sestanek na Občini Brežice za projekt na Banovi domačiji (Okusimo 

podeželje), 180 letnica OŠ Artiče. 

31. 5. 2023 – overitev soglasja za Elektro Ljubljana – ZG. Obrež pri notarju v Brežicah. 
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Izvedena so bila naslednja dela: 

• Zamenjava stropnih luči v Prosvetnem domu.  

• Redno čiščenje Prosvetnega doma. 

• Nabava kurilnega olja za Prosvetni dom. 

• Nabava prenosnika in ekrana za delovanje KS. 

• Redne košnje na pokopališču. 

• Redne košnje vseh javnih površin ob avtobusnih postajah, pred Prosvetnim domom 

Artiče in na Banovi domačiji. 

• Nabava opozorilnih tabel za odstranjevanje pasjih iztrebkov na javnih površinah. 

• Nabava zastav za drogove pred Prosvetnim domom. 

• Nabava grmovnic za ureditev avtobusne postaje v Dečnem selu. 

• Zamenjava zasilnih svetilk v Prosvetnem domu Artiče. 

• Izvedba pregleda sistema s strani pooblaščene osebe za javljanje požara, 

prezračevalnih naprav, aktivne požarne zaščite in varnostne razsvetljave.  

• Popravilo toplotne črpalke in servis peči za kurilno olje. 

 

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Člani sveta so potrdili poročilo o izvajanju aktivnosti v času od januarja do maja in izvedbo 

navedenih del.  

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

  

Ad.4 

Seznanitev in sprejem sklepa glede izplačevanja nagrade predsedniku sveta KS. 

V tajništvo KS smo prejeli »Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah in plačilih 

za opravljanje funkcije funkcionarjev, plačilih članom delovnih teles, članom drugih organov, 

komisij in strokovnih organov ter o povračilih stroškov in drugih prejemkih » , ki se nanaša tudi 

na izplačevanje nagrade predsednikom sveta KS. Na podlagi navedenega pravilnika 

predsednikom svetov krajevnih skupnosti pripada mesečna nagrada za opravljeno delo. Znesek 

mesečne nagrade za predsednika sveta krajevne skupnosti je določena v višini 68,74 eurov 

bruto oz .50,00 eur neto.  

Predsednica sveta je člane sveta seznanila, da je sprejela odločitev in se odpoveduje izplačilu 

nagrade, z namenom, da se ta sredstva namenijo za delovanje in sicer za pokrivanje stroškov v 

Prosvetnem domu, do katerih prihaja predvsem zaradi pogoste uporabe prostorov za vaje sekcij 

(6 uporab/teden) Kulturnega društva in za izvedbo delovnega srečanja članov sveta.      

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Člani sveta podpirajo odločitev predsednice in se strinjajo, da se sredstva namenijo za 
delovanje in sicer za pomoč društvom pri izvajanju njihovih aktivnostih ter za izvedbo 
delovnega srečanja članov sveta KS. 
 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti 
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Ad.5 

Razno: 

• Naknadne volitve članov sveta KS Artiče za VE1 in VE3 – 18.6.2023. 

 

Prejeli smo obvestilo Občinske volilne komisije, da je s spremembo razpisa naknadnih volitev 

članov sveta Krajevne skupnosti Artiče v VE 1 in VE 3, Krajevne skupnosti Dobova v VE 6, 

določila nov dan izvedbe volitev, in sicer nedelja, 2. 7. 2023.  

• Banova domačija – seznanitev o izvedenem sestanku glede izvajanja projekta » 

Okusimo dediščino«. 

 

Na sestanku, ki smo ga imeli na Občini Brežice dne, 25.5.2023 je bilo dogovorjeno, da se v 

okviru projekta na Banovi domačiji izvaja sledeče:  

- 9.6.2023 (javno vodstvo po domačiji, Api delavnica – skrb za čebele, pomen čebelarstva, 
…); 

- 30.6.2023 ob 18. uri tiskovna konferenca na Banovi domačiji); 
- Druge aktivnosti, ki  se  bodo zvajale na domačiji vsak petek (med 18. in 20.) in soboto 

(med 9. in 12. uro) v času od julija do septembra. Za vsak petek in soboto bo PMB 
zagotovil osebo, ostali partnerji  bodo sodelovali v odvisnosti od njihove vloge na 
določen dan.  

 
Glede na zgoraj razvidno uporabo Banove domačije je predsednica sveta prisotne seznanila, da 

bo na Banovi domačiji potrebno izvajati pogostejše košnje, vsled česar bodo nastajali tudi višji 

stroški. Da bojo ti stroški bolj razvidni in bolj dokazljivi bomo izvedli Povabilo k oddaji ponudbe, 

ločeno za košnjo na Banovi domačiji. 

• Prosvetni dom – pogodba o uporabi s KUD Oton Župančič Artiče. 

 

Predsednica sveta je prisotne seznanila, da pogodba o uporabi Prosvetnega doma s strani KUD 

še ni podpisana in da KUD za čas od 1.3.2023 dalje še ne zaračunavamo uporabnine, ki smo jo 

določili po ceniku, ki znaša 1,5 eur/uporabo. Razlog, da je temu tako je, da je društvo predlagalo 

oprostitev plačila uporabnine za vaje s spodaj navedenimi pojasnitvami, ki smo jih prejeli od 

Jane Kovačič: 

 

- PD Artiče je zgrajen z namenom promocije kulture kraja ter ohranjanja ljubiteljske 

kulture in dediščine (s prostovoljnimi prispevki in delom vaščanov, ki so še vedno aktivni 

člani društva).  S tem, ko PD Artiče služi kot prostor za delovanje društva in omogoča 

številnim krajanom ukvarjanje z ljubiteljsko kulturo, pravzaprav služi svojemu 

prvotnemu namenu; 

- V bližnji okolici ne poznamo prakse, kjer bi upravljalec uporabniku za kulturno delovanje 

zaračunaval uporabnino za redne vaje, ki so temelj za uspešno delovanje društva in 

posledično promocijo kulture kraja ter ohranjanja ljubiteljske kulture in dediščine; 
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- Plačilo uporabnine za delovanje društva, katerega člani opravljajo delo prostovoljno, je 

finančno neizvedljivo. Sredstva, ki jih pridobimo za svoje delovanje, so namenjena zgolj 

izvedbi programa.  

- Zahtevno zastavljen program društva letno pripelje v PD Artiče več kot 1500 

obiskovalcev, kar vpliva na razvoj kraja in pomembno prispeva k dvigu kvalitete bivanja v 

samem kraju in okolici, članom pa omogoča kvalitetno vadbo. Društvo deluje v kraju že 

90 let, kar ni samoumevno in je obstalo predvsem zaradi podpore in posluha Občine 

Brežice, KS, prostovoljcev in članov društva, ki aktivno in prostovoljno sodelujejo v 

društvu.  

- Ker je aktivno in kvalitetno delovanja društva omogočilo prenovo PD Artiče. Če društvo 

vsa leta pred prenovo ne bi delovalo v prostorih PD Artiče, ne bi imeli pogojev za 

prenovo PD Artiče in uspešno pridobivanje evropskih sredstev. 

- Ker trenutno še ne obstaja razpis v občini, ki bi nam sofinanciral uporabnino za vaje v PD 

Artiče. 

- V bližnji okolici je praksa, da KS razpišejo sredstva za delovanje društev, ta praksa se je 

do nedavnega izvajala tudi v Artičah. 

 

Predsednica sveta je s problematiko neizpolnjevanja obveznosti po pogodbi, ki smo jo pripravili 

za KUD seznanila tudi župana Ivana Molana, ki je KS glede zaračunavanja uporabnine po 

sprejetem ceniku podal vso podporo in nas seznanil, da pojasnitve , ki jih navaja KUD ne držijo v 

celoti. Povedal je tudi, da je obnova Prosvetnega doma bila financirana izključno s sredstvi 

občine, prav tako je bilo s strani občine in KS pripravljena vsa dokumentacija vezana na 

pridobivanje sredstev.  Na njegov predlog smo v pogodbo dodali alinejo, ki določa, da se KUD 

omogoči, da 1 x letno izvedejo prireditev za katero ni potrebno plačati uporabnine, s tem da so 

v tej prireditvi vključene vse sekcije KUD-a. 

 

S strani predsednice KUD Jane Kovačič smo 31.5.2023 prejeli obvestilo, da so se o navedenem 

predlogu spremembe pogodbe pripravljeni pogovarjati, s tem, da so oblikovali nekaj predlogov, 

ki bi jih radi predstavili članom sveta KS in predlagali datum srečanja po 20. 6. 2023.  

Člani sveta so soglasno sprejeli odločitev, da predlagano srečanje po 20. 6. 2023 ni sprejemljivo, 

ker je naslednje srečanje članov sveta KS predvideno šele v mesecu septembru. Člani sveta so 

predlagali nov datum srečanja za 6.6.2023.  

Prav tako se člani sveta strinjajo, da se KUD omogoči, da 1 x letno izvedejo prireditev za katero 

ni potrebno plačati uporabnine, s tem da so v tej prireditvi vključene vse sekcije KUD-a. 

Zaračunavanja uporabnine za vaje po urniku pa mora ostati. 

 

• Izgradnja OŠ Artiče. 
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Predsednica sveta je prisotne seznanila, da šola že nestrpno pričakuje obljubljeno obnovo šole, 

ki se nekoliko odmika. O tem se je pogovarjala tudi na sestanku z županom, ki ji je pojasnil, da 

se bo zaradi nekaterih okoliščin, kot je predvsem podražitev materialov in posledično tudi 

investicije ter odločitev ministrstva, da do leta 2025 ne sofinancira investicij na področju šolstva 

v lokalni skupnosti, investicija prestavi v naslednja leta.  

• Kanalizacija Artiče 

 

Predsednica sveta je prisotnim pojasnila, da se je v aprilu na Občini Brežice v prisotnosti Nataše 

Sagernik, Darje Germšek Predanič, Andreja Sotelška in Blaža Lipej izvedel sestanek na temo 

pridobivanje služnostnih pogodb. Dogovorjeno je bilo sledeče:  

1. Problematika kanala K1: Manjkajo štiri soglasja. Predlog projektanta je, da se kanal K1 

projektira v celoti, vendar se vodilna mapa pripravi v dveh fazah tako, da bo mogoče 

vložiti zahtevek za gradbeno dovoljenje za tisti del, na katerem bodo pridobljene 

služnosti.  

2. Odcep kanala K1-2 se izloči iz projekta (preko parcel Marinič in Štritof). OŠ se naveže po 

drugi trasi - po javni poti JP 526232, in sicer na kanal K2 pri mrliški vežici proti jugu. 

Služnosti Marinič in Štritof pa se še vedno morata pridobiti za severni, celotni zgornji del 

kanala K1 

3.  Kanal K4: zahteva lastnice za odškodnino proti gradnji na parceli 322 KO Artiče je 

nesorazmerna. Projektant prouči možnost vgradnje kanala K4 v brežino parcel 323/4, 

323/8 in 323/6 vse KO Artiče, ter potrebne ukrepe za stabiliziranje brežine. Lastniki teh 

treh parcel so izjavili, da bodo podali služnosti, ko bodo videli projektno rešitev (verjetno 

z manjšim opornim zidom ali škarpo). Ta soglasja še niso pridobljena. Ta oporni zid ni bil 

predviden v pogodbi med investitorjem in projektantom – projektant pripravi 

stroškovno oceno za pripravo načrta škarpe (situacijska ureditev ter statika in armaturni 

načrt).  

4. Kanal K9, ki naj bi potekal pod objekti južno od regionalke R3 676/2204 (za hišne št. 33, 

34, 35, 36 in 37A), se NE gradi. Objeta št. 34 in 35 se priključita gravitacijsko na že 

izgrajeni kanal, objekti 33, 36 in 37A pa se priključijo preko hišnih črpališč. 

 

• Pokopališče – izvedba obnove severnega zidu, zamenjave cipres in grobna mesta s 

potjo. 

 

Z Alešem Vodebom je bila pripravljena ocena stroška za obnovo severnega zidu, zamenjavo 

dotrajanih cipres in umestitev novih grobnih mest s potjo. Skupna ocenjena vrednost 

navedenega znaša cca 60.000 eur. KS je s privarčevanimi sredstvi zmožna zagotoviti 30.000 

eur, ostala sredstva bo zagotovila Občina iz PP 0674.   

   

• Spletna stran KS Artiče 

 

Prejeli smo obvestilo Inšpektorata Republike Slovenije za informacijsko družbo s 

pojasnilom, da je dne 11. 5. 2018 začel veljati Zakon o dostopnosti spletišč in mobilnih 
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aplikacij (Uradni list RS, št. 30/18, 95/21 – ZInfV-A, 189/21 – ZDU-1M in 18/23 – ZDU-1O; 

v nadaljevanju: ZDSMA). Namen navedenega zakona je, da se uredijo ukrepi za 

zagotovitev dostopnosti spletišč in mobilnih aplikacij zavezancev po ZDSMA za vse 

uporabnike, zlasti za uporabnike z različnimi oblikami oviranosti. Vsled navedenega 

moramo poskrbeti za nadgradnjo spletne strani Krajevna skupnost Artiče (artice.si). 

Zavezali smo se, da bomo spletno stran nadgradili in zagotovili, da bo spletišče 

izpolnjevalo vse zahteve po zakonu ZDSMA in s strani izdelovalca spletne strani pridobili 

oceno stroška, ki znaša 2.480,00 eur. Ker v letošnjem letu po vsej verjetnosti ne bomo 

mogli pristopiti k nadgradnji spletne strani, računamo, da bi k temu pristopili takoj v 

začetku naslednjega leta.  

 

 

Zapisala: Simona Mlakar 

 

                                                   

                                                      Darja Germšek Predanič 

                                                         Predsednica sveta KS Artiče        

                                                                                                              


